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Protokollet upprättat 31/3 2009 

§ 1  Mötets öppnande 

Ordföranden Jan Adolfsson förklarade årsmötet öppnat och önskade alla välkomna. 

§ 2  Dagordning 

Dagordningen godkändes av årsmötet 

§ 3 Val av mötesordförande 

Mötet valde Janne Adolfsson som mötesordförande 

§ 4  Val av sekreterare  

Mötet valde Martin Linde-Rahr som mötets sekreterare 

§ 5  Val av justeringspersoner 

Mötet valde Magnus Pernsved, Sverker Hansson som justeringspersoner 

§ 6   Berättelser 

Ordförande presenterade verksamhetsberättelsen. Se bifogat dokument.  

§ 7  Fastställande av 2008 års resultat och balansräkning 

Kassören Ole Sahlsten drog föreningens ekonomi. Resultatet är strax under budget och 

ekonomin är fortsatt stabil. Se vidare i det bifogade dokumentet. Ole presenterade revisorernas 

berättelse. Årsmötet fastställde 2008 års resultat och balansräkning.  

§ 8 Ansvarsfrihet 

Mötet gav styrelsen ansvarfrihet.  

 



§ 9 Framställning från styrelsen, motioner 

Styrelsen föreslår att de olika gemensamhetsanläggningarna slås ihop till en GA. Detta mot 

bakgrund av att dagens kostnader inte är rättvist fördelade. Styrelsen föreslogs arbeta vidare på 

förslaget och bland annat ta fram en fullmakt där respektive hushåll uppdrar styrelsen att 

genomdriva sammanslagningen. Mötet beslöt att kontaktpersonerna samlar in fullmakterna. En 

ny kontaktperson valdes: Linda Friman.  

§ 10 Ersättning till styrelsen 

Ersättning skall ej utgå till ledamöter eller ersättare.  

§ 11 Styrelsens förslag till budget 2009, samt debiteringslängd 

Kassören Ole Sahlsten gick igenom budgeten för 2009 och hur mycket andelarna kommer att 

kosta medlemmarna. Mötet beslöt enligt kassörens förslag att medlemsdebiteringen skall vara 

oförändrad.  Avgiften för Canal digital höjs med 10 kronor plus en avrundning upp till närmaste 

fem-krona.  

§ 12   Val av styrelseledamot 

Mötet valde Ole Sahlsten och Lars Hillerström till ledamöter, samt Jüri Son och Åse 

Hallenkreutz till ersättare.  

§ 13  Val av revisorer 

Mötet valde Katri Alasuutari till revisor, samt Ann-Sofie Nord till revisorsuppleant.  

§ 14  Val av valberedningen 

Mötet valde till valberedning: Martin Linde-Rahr (sammankallande), samt Linda Friman.  

§ 15  Övriga frågor 

a) Tv-bilden är på sina håll av dålig kvalité: Mätningar har visat att signalen är av god eller 

t.o.m. mycket god kvalité, vilket betyder att problemet inte ligger hos de gemensamma 

anläggningarna.  

b) Området är bitvis dåligt skyltat: Skyltar är beställda och därutöver går styrelsen igenom 

området igen.  

c) Belysning på Stenmursvägen är fortsatt undermålig: Styrelsen väntar på pris på ny 

matningsledning och inväntar svar på förfrågan till byggherre.  

d) Angående eventuell rondell: Mölndals kommun har fortsatt frågan på sitt bord. 

Exploateringsavtal är ej skrivna.  



e) Nedskräpning på samt slagning av ängen: Skanska och Erlanssonbolagen kontaktas av 

styrelsen angående uppröjning. Kommunförbundet äger marken och föreslås av styrelsen 

att slå gräset efter uppröjning.  

f) Cykelväg förbi sjön: Hur går det med en fortsatt cykelväg förbi sjön? Den budget som 

tidigare fanns är troligtvis inte aktuell längre. Förmodligen blir det därför ingen GC-väg 

inom en överskådlig framtid.  

g) Det finns för få lekplatser inom området: Varken Mölndals kommun eller 

Kommunförbundet bygger nya lekplatser. Styrelsen tittar på var en eventuell ny lekplats 

skulle kunna ligga samt vilken kostnad en byggnation medför.  

h) Pulkabacken vid dagis: Boende inom området har vid några tillfällen blivit nekade 

tillträde till pulkabacken. Styrelsen kontaktar Barbro Wallin om en lösning.  

i) Kommer badplatsen att göras i ordning? Badplatsen är helt Mölndals kommuns ansvar 

och inget som samfälligheten kan göra något åt.  

j) Trafikproblem med mopeder och bilar på gångväg mellan Tulebo Villastad A och B: 

Styrelsen tittar på frågan. Blomsterlådor är ett bra alternativ. Varje GA som är 

intresserade att sätta upp blomsterlådor kan göra en framställan till styrelsen med förslag 

till placering. Avgörande är att de boende inom GA:t är överens.  

k) Ridning på ängarna ner möt sjön: Marken från kraftledningen och till sjön är 

allemansrätt 

 

 § 16  Plats för protokoll 

Protokollet sätts upp i entrén vid Vita villan samt på föreningens hemsida: www.stretered.org .  

§ 17  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet för avslutat och tackade för visat intresse.  

 

 

Vid Protokollet:   Martin Linde-Rahr 

 

 

 

Justeringspersoner   Sverker Hansson    Magnus Pernsved 
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